
Oroszlány Város Önkormányzata  

Képviselő-testületének 

               Humán Bizottsága 

 

4/2023. HB 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  A Humán Bizottság 2023. április 20-ai, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Jónás Róbert, Jugovics Józsefné  

és Péter Dániel bizottsági tagok 

  

Távol voltak: Papp Péter Attila és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 3 perckor megnyitotta.  

 

A bizottsági ülés megkezdése előtt 1 perces néma főhajtással emlékeztek Hermann Istvánné települési 

képviselőre, bizottsági tagra. 

 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. (1 fő 

bizottsági tagsági pozíció betöltetlen.)  

 

Javasolta, hogy a meghívóban kiküldött napirendi pontokat tárgyalják, a testületi előterjesztések közül 

pedig csak a bizottság hatáskörébe tartozókat (Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, 

Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról, Az 

önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, lakbéréről és elidegenítéséről szóló 22/2007. 

(XI.14.) Ör. rendelet felülvizsgálata, Átfogó értékelés az önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásról, Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó 

önkormányzati döntések) 

 

A meghívott vendégekre tekintettel javasolta, első napirendként „Az oroszlányi labdarúgás 

fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című előterjesztést véleményezzék, 

második napirendi pontként bírálják el a társadalmi és sportcélú pályázatokat. A többi napirendi pontot 

sorrendben tárgyalják. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, fenti javaslatok alapján szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

60/2023. (IV. 20.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2023. április 20-ai, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés 

1. A Képviselő-testület 2023. április 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések 

2. Társadalmi és sport célok megvalósítását szolgáló önkormányzati támogatás elnyerésére 

benyújtott pályázatok elbírálás 

3. A Képviselő-testület 2023. április 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról  

- Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról 

- Átfogó értékelés az önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásról 

-  Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, lakbéréről és elidegenítéséről szóló 

22/2007. (XI.14.) Ör. rendelet felülvizsgálata 

4. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

5. A Képviselő-testület 2023. április 27-ei zárt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- A TOP-4.3.1 projektbe bevont önkormányzati szociális bérlakások bérlőinek kijelölése 

6. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. április 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések 

 

Mészáros István, az OUFC elnöke megköszönte, ha a döntéshozók hozzájárulnak ahhoz, hogy a 

labdarúgás végre ugyanabban a fényében tündököljön, mint a régmúltban. Ez a fejlesztés lehetővé 

tenné azt, hogy újra az utánpótlás-nevelést tudják előtérbe helyezni. Azt szeretnék, hogy az utánpótlás-

bázis, a körzetközpont fejlődjön mind létszámban, mind szakmai tartalomban. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

61/2023. (IV. 20.) határozata 

„Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati 

döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

15 óra 8 perckor Mészáros István OUFC elnök és Schäffer Attila távoztak a bizottság üléséről. 



3 

 

2. NAPIRENDI PONT: Társadalmi és sport célok megvalósítását szolgáló önkormányzati 

támogatás elnyerésére benyújtott pályázatok elbírálása 

 

A bizottsági tagok egyeztettek a pályázati összegekről. 

 

15 óra 16 perckor Papp Péter Attila bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 5 fő. 

 

Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslatról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

62/2023. (IV. 20.) határozata 

a 2023. évi civil- és sportcélok megvalósítására szolgáló önkormányzati támogatások 

megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének Humán Bizottsága támogatást ítél meg a civil 

és sportcélú pályázatokat benyújtók részére, a pályázatokban meghatározott célokra az előterjesztés 

mellékletében meghatározott összegekben. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. április 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Péter Dániel bizottsági tag az előterjesztés 6. pontja kapcsán jelezte, az Óvoda közben, a bölcsőde 

parkolójában elhelyezett virágládák nagyon balesetveszélyesek, tolatásnál lehetetlen észrevenni őket. 

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, a két ülés közti tájékoztatóban az ügyeleti rendszer változásáról fog írni, 

ugyanis azt a tájékoztatást kapták, hogy május 1-jétől ebben a megyében is elindul az új ügyeleti 

rendszer. 24 órás ügyelet 3 helyen lesz a megyében: Kisbéren, Tatabányán és Esztergomban és az 

Országos Mentőszolgálat fogja ellátni. A városban a járásban működő háziorvosok bevonásával 

vetésforgóban fogják működtetni az ügyeleti rendszert a szakorvosi rendelőintézetben. Hétköznap 16 

és 22 óra között, hétvégén pedig 8 és 14 óra között lesz itt helyben ügyeletes orvos. Gyerekorvosi 

ügyelet csak Tatabányán lesz. Azokban az időszakokban, amikor nincs ügyelet a városban, akkor van 

két telefonszám, ezt tudják a lakosok hívni.  

Az Interambulance Zrt. képviselői ma voltak itt, átadás-átvétel volt, ugyanis április 30-ával megszűnik 

a szerződésük, finanszírozást sem kapnak, tehát nem is tudják tovább vállalni ezt a szolgáltatást. A 

kistérségi polgármestereket is tájékoztatták. Írásos tájékoztató anyagot is készítenek, hogy a lakosság 

jövő héten kapjon információt.  

 

A jelenlévők az ügyeleti rendszerről egyeztettek. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

63/2023. (IV. 20.) határozata 

 a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

64/2023. (IV. 20.) határozata 

 a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének 

végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Átfogó értékelés az önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásról 

 

Baráth Domonkos intézményvezető jelezte, a beszámolóhoz gyermekvédelmi intézkedési tervet is 

csatoltak, ezzel bővült az értékelés az előző évihez képest. 

 

Jugovics Józsefné bizottsági tag felvetette, a beszámolóból látszik, hogy a szülői elhanyagolás, a 

családi konfliktusok, a bántalmazások száma iszonyatosan sokat emelkedett. 

 

Péter Dániel bizottsági tag elmondta, véleményük szerint ez a nagy emelkedés a covidnak 

köszönhető.  

 

Jugovics Józsefné bizottsági tag felvetésére az oroszlányi iskolába járó ukrán tanulókról egyeztettek.   

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte 

szavazzanak az előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

65/2023. (IV. 20.) határozata 

 az „Átfogó értékelés az önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Átfogó értékelés az önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, lakbéréről és elidegenítéséről szóló 22/2007. 

(XI.14.) Ör. rendelet felülvizsgálata 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

66/2023. (IV. 20.) határozata 

„Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, lakbéréről és elidegenítéséről szóló 

22/2007. (XI.14.) Ör. rendelet felülvizsgálata” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, lakbéréről és 

elidegenítéséről szóló 22/2007. (XI.14.) Ör. rendelet felülvizsgálata” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, Papp Péter Attila települési képviselő, bizottsági tag 

az előző képviselő-testületi ülésen kérdést tett fel a bölcsődével kapcsolatosan. Elmondta, ha lassan is, 

de haladnak. Lehetőség nyílik arra, hogy a bölcsőde udvarát rendbe tegyék (a talaj felső rétege, 

füvesítés). 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag megköszönte a választ. Hozzátette, az ő kérdése a hivatal felé szólt, 

és amíg nem lesz az új épületrészben gyermek, addig nem kér tájékoztatást. Ilyen fertelmes, lassú 

beruházás nem volt még az elmúlt 20 évben. 

 

Székely Antal elnök kérdésére – Az óvodai beiratkozással minden rendben van? – Katonka Anita 

intézményvezető-helyettes elmondta, az óvodai beíratás május 2-án és 3-án lesz, reggel 8-tól 16.30-

ig. Megtartották a délelőtti nyílt napokat, illetve 27-én tartanak délután is minden óvodában nyílt 

napot. Az intézményvezetővel minden telephelyre kimentek és beszélgettek a szülőkkel. Jelentkezési 

lapot is osztottak, de a szülők le is tölthetik azt a honlapról. A férőhely véleményük szerint elég lesz, 

bár nagy probléma, hogy nagyon megemelkedett az SNI-s, illetve a BTM-es gyerekek száma és a 

bölcsődével, a szakszolgálattal történt egyeztetés alapján már a korai fejlesztésből látják, hogy 

rengeteg problémás gyerek van, nőtt az autisták száma is, illetve egyre több a specifikumzavaros 

gyermek is. Ehhez hozzájön, hogy egyre nagyobb a pedagógushiány, és a kolleganőket nagyon 

megterheli, hogy a 25-ös csoportlétszámban bent vannak a problémás gyerekek, akik jóformán 1 teljes 

embert igényelnek. 
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További kérdés, hozzászólás nem volt, így Székely Antal elnök 15 óra 54 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök  bizottsági tag  


